

Introduction

Monday 1 January 1996, by [ROUSSET Pierre](#) (Date first published: 12 July 2005).

Introduction à la rubrique

Le Parti communiste des Philippines a connu une crise profonde en 1992. Depuis, sa direction a condamné à mort et ordonné l'assassinat d'ancien dirigeants du parti et de militants d'autres organisations de gauche. Cette politique a provoqué de nombreuses protestations, tant aux Philippines que sur le plan international. Vous trouverez dans cette rubrique un dossier très complet à ce sujet.

Nous publions les documents polémiques du CPP-NPA-NDF, mais à notre corps défendant. Ils sont en effet remplis d'accusations calomniatrices à l'encontre de nombreux militants. Nous aurions préféré éviter de contribuer à diffuser de telles calomnies. Cependant, ces documents sont indispensable à la compréhension des polémiques en cours. Nous nous sommes donc résigné à les placer sur notre site.

Introduction to the heading

The Communist Party of the Philippines went through a deep crisis in 1992. Since then, its leadership sentenced to death and ordered the assassination of former leaders of the party and of activists from other Left organizations. This policy raised many protests, in the Philippines as well as internationally. You will find under this heading a very complete dossier on this matter.

We are publishing the polemical documents of the CPP-NDF-NPA, but more than reluctantly. Indeed, they are full of slanderous accusations against activists. We would have preferred not to contribute to spread such slanders. Nevertheless, these documents are indispensable for understanding the ongoing polemics. Thus, we resigned ourselves to post them on our website.